
Inspreken bij Cie Ontwikkeling op 20 juni 2019 aangaande de Orionzone 

 

Geachte voorzitter en leden van de commissie, 

1. Met veel interesse hebben wij vanuit wijk de Krim meegedaan met het 

participatie traject voor de Orionzone. We hebben ook diverse ideeën 

aangereikt voor zinvolle en aanvaardbare mogelijkheden voor de 

herontwikkeling van de Orionzone. 

2. Bijzondere aandacht hebben wij gevraagd voor het verkeerskundige aspect. 

Er is toegezegd dat een verkeersonderzoek voor de zone zal worden 

uitgevoerd, zodat tijdens de zienswijze procedure na de zomer duidelijk is wat 

het voor de huidige bewoners gaat betekenen. Wat ons nu zeer verbaasd is 

dat het besluitvormingstraject wordt voortgezet zonder te wachten op de 

uitkomsten van het verkeersonderzoek. Daarmee zet u wederom de burger 

buiten spel. En u laat zien dat u geen zorg heeft voor een leefbare stad. 

3. Tijdens de participatie is al gesproken over de drukke kruising Orionweg – 

Westelijke Randweg. In de conceptvisie zijn nu voorstellen opgenomen voor 

een fietsbrug en fietstunnel. Het verrast ons zeer dat zonder enige deugdelijk 

onderbouwing dergelijke onzinnige oplossingen in de visie worden 

opgenomen. 

4. Tot slot. 

a. Ik heb mij beperkt tot het aspect mobiliteit, omdat dit cruciaal is voor 

de leefbaarheid van de stad.  

b. Ik sluit mij bij de andere sprekers aan. Zij hebben al punten aangehaald 

uit de conceptvisie die tot onaanvaardbare consequenties leiden voor 

de leefomgeving van bewoners in de Orionzone. 

c. De taak van het stadsbestuur is om te zorgen voor haar burgers en de 

stad. Met ernst twijfel ik nu aan de integriteit en professionaliteit van 

het gevoerde bestuur. Het vertrouwen in u raakt geheel zoek.  

d. Wat gaat u doen om dat te herstellen? 

 

Rob van Looveren, vice vz wijkraad de Krim 

 

 


